
Anderlecht, donderdag 15 oktober 2020

Mondelinge vraag van gemeenteraadslid Safouane Akremi aan het college van 
de burgemeester en schepenen over de stand van zaken van het openbaar 
onderzoek in de Wayezstraat. 

Geachte meneer de voorzitter van de gemeenteraad,
Geachte collega’s 
Geachte leden van de gemeenteraad, 

Ik heb vernomen, zoals meerdere personen, dat er een openbaar onderzoek en overleg is
over de herinrichting van de Wayezstraat. De openbare raadpleging vond plaats op 
donderdag 15 oktober en ik heb vernomen dat er nog steeds een fundamentele 
onenigheid bestaat tussen onze handelaars en de MIVB en haar consulenten. Het belang 
van dit project en het diepgaande karakter van de genoemde onenigheid lijken mij dan 
ook, noodzakelijk dat er binnen de gemeenteraad een analyse en een discussie 
plaatsvindt. Het is ook onze taak en onze rol om de situatie te kalmeren voordat het 
vergunningsaanvraagdossier wordt voortgezet. Ik zie dat er te veel vragen en frustraties 
zijn bij de handelaars, die elke dag zich de vraag stellen, wat de toekomst is van de 
Wayezstraat.
 
Daarom wil ik u graag volgende vragen stellen:

- Wat is de stand van zaken en welke conclusies werd er nu besloten voor deze project 
na de openbare raadpleging? 

- Hoeveel tijd zal het werken duren in de Wayezstraat? 

- Beschikt men al over een mobiliteitsplan voor de periode van het werken? 

- Is er al sprake van premies voor de handelaars van de Wayezstraat tijdens het 
werken van de gemeente of het Gewest? 

- Hoeveel mensen hebben hun klachten en opmerkingen ingediend voor de afsluiting 
van het openbaar onderzoek? 

Ik bedankt jullie al op voorhand voor jullie antwoord.

Safouane Akremi 
Gemeenteraadslid SP.a – Anderlecht






